

Focus on: Research

CALL/ACBD members support the research activities of their clients, but they also conduct their own research to support learning and decision-making. Join presenters in this theme to hear more about their work and be inspired!

- **James Bachmann & Matthew Renaud** will present “Legal Research Instruction in an Academic Setting – Best Practices/Methods for Teaching Success,” recounting their experiences in teaching Advanced Legal Research in person and on-line, finding traditional and non-traditional methods to help students develop critical thinking skills and to understand the limitations and advantages of a variety of research tools.
- **Erica Smith & Bryony Livingston’s** lightning talk “What is the “gold standard”? Developing a Best Practices for Reference Writing Guide” will outline how the Legislative Library staff created a guide to give their communications a consistent, branded voice.
- **Lisa Levesque, Kim Clarke & Dominique Garingan** present “Finding your way into Research,” challenging participants to identify information gaps and research opportunities to support their professional practice.
- **Mita Williams** introduces us to Wikidata and makes the case for the use of and contributing to this global resource.
- **Nicholas Lobraico** will present the results of his practicum project in his lightning talk: “Researching reference transactions.”
- **Kim Clarke** will demonstrate the advantages of career management in her presentation.
- **Fiona Chiu & Ellen Norlander** show the research methods used to support the evolution of library services in “How we adjusted our reference services in response to COVID-19.”
- **Dominique Garingan** returns with a lightning talk, “AI-Generated Content as Unorthodox “Secondary Sources”: Towards the Recognition and Integration of Advanced Legal Technologies in Legal Research Instruction.”
- **Alexia Loumankis** will be describing her “lending library” of Research Assistants, who support the needs of professors with short-term projects and questions.
- **Julie Lavigne and Yolanda Koscielski** will show us how their work supports the study of law at institutions without a law school. “What’s Law Got To Do With It?” and how is the work of law librarians changed by these new perspectives?

Fixer regard sur : Recherche

Les membres de CALL/ACBD soutiennent les activités de recherche de leurs clients, mais ils mènent également leurs propres recherches pour soutenir l'apprentissage et la prise de décision. Rejoignez les présentateurs de ce thème pour en savoir plus sur leur travail et être inspiré!

- **James Bachmann et Matthew Renaud** présenteront « Legal Research Instruction in an Academic Setting - Best Practices/Methods for Teaching Success », racontant leurs expériences dans l'enseignement de la recherche juridique avancée en personne et en ligne, trouvant des méthodes traditionnelles et non traditionnelles pour aider les étudiants développent des compétences de pensée critique et comprennent les limites et les avantages d'une variété d'outils de recherche.
- Le discours éclair d'**Erica Smith et Bryony Livingston** «What is the "gold standard"? Developing a Best Practices for Reference Writing Guide » décrira comment le personnel de la bibliothèque de l'Assemblée législative a créé un guide pour donner à ses communications une voix cohérente et marquée.
- **Lisa Levesque, Kim Clarke et Dominique Garingan** présentent « Finding your way into Research », mettant les participants au défi d'identifier les lacunes en matière d'information et les opportunités de recherche pour soutenir leur pratique professionnelle.
- **Mita Williams** nous présente Wikidata et plaide en faveur de l'utilisation et de la contribution à cette ressource mondiale.
- **Nicholas Lobraico** présentera les résultats de son projet de stage dans son allocution éclair : « Researching reference transactions ».
- **Kim Clarke** démontrera les avantages de la gestion de carrière dans sa présentation.
- **Fiona Chiu** et Ellen Norlander montrent les méthodes de recherche utilisées pour soutenir l'évolution des services de bibliothèque dans « How we adjusted our reference services in response to COVID-19 ».
- **Dominique Garingan** revient avec une conférence éclair, «AI-Generated Content as Unorthodox 'Secondary Sources'»
- **Alexia Loumankis** décrira sa « bibliothèque de prêt » d'assistants de recherche, qui répondent aux besoins des professeurs avec des projets et des questions à court terme.
- **Julie Lavigne et Yolanda Koscielski** nous montreront comment leur travail soutient l'étude du droit dans des institutions sans école de droit. "Qu'est-ce que la loi a à voir avec ça?" et comment le travail des bibliothécaires de droit est-il modifié par ces nouvelles perspectives ?